

Hi C 1000 mg. Max Shot

Produced with innovative **Nutrimin C technology** that helps increase Vitamin C absorption and retention in the body by up to 233%.
采用创新的 **Nutrimin C 技术**，使维生素C在体内的吸收速度和停留时间提升高达233%。

Boost from the inside out.
由内而外提升身体能量与健康。

New



Delicious taste, easy to consume, convenient to carry, and can be taken directly without water.

口感清新美味，方便携带，可直接食用，无需配水。



Hi C 1000mg. Max Shot

What does it help with?
它有什么功效?



Boosts the immune system
增强免疫系统



Reduces the risk of chronic diseases
降低慢性疾病风险



Slows down skin aging
延缓皮肤老化



Enhances iron absorption
提高铁元素吸收



Reduces the risk of cognitive decline
降低认知退化风险



Helps prevent severe illness symptoms
减轻疾病症状与严重程度



Promotes collagen production
促进胶原蛋白生成



Supports gum and dental health
滋养牙龈与牙齿健康

Innovative formula for better absorption and longer retention

高吸收率与持久维持的创新配方



Nutrimin C

ผลิตด้วยเทคโนโลยี
Encapsulation



Microencapsulation Vitamin C

Contains Vitamin C and Bioflavonoids coated with Fatty Acids, enhancing absorption rate. Absorbs faster and lasts longer — up to 233% higher than standard Vitamin C — strengthening the immune system and keeping Vitamin C in the body 2.5 times longer.

含有维生素C与生物类黄酮，通过脂肪酸包覆技术提升吸收率，使维生素C吸收更快、停留时间更长，比普通维生素C高出233%，并能增强免疫系统，使体内维生素C保持时间延长2.5倍

Packed with powerful health benefits

富含多种有益成分



Alpha Lipoic Acid (ALA) α-硫辛酸 (ALA)

Antioxidant that helps reduce blood sugar levels
抗氧化，帮助降低血糖水平



Goji Berry 枸杞

Nourishes eyes and reduces cholesterol levels
养眼护肝，降低胆固醇



Zinc 锌元素

Helps rejuvenate skin and reduce inflammation
修复肌肤，减轻炎症



Citrus Bioflavonoids 柑橘类黄酮萃取物

Enhance Vitamin C absorption and promote healthy skin
促进维生素C吸收并改善肤质



Camu Camu 卡姆果

Boosts immunity and reduces fatigue
增强免疫力，缓解疲劳

为什么要选择

Hi C 1000mg. Max Shot?



Uses Nutrimin C innovation to help the body absorb Vitamin C into cells faster and stay longer.
采用 Nutrimin C 创新技术，帮助身体更快吸收维生素C进入细胞，并在体内停留更久。



Helps reduce inflammation and speeds up wound healing up to 3 times faster.
有助于减少炎症并加快伤口愈合速度，高达3倍。



Stimulates and strengthens the immune system up to 2.5 times more effectively.
能刺激并增强免疫系统，效果提升2.5倍。



Supports regeneration of new nerve cells up to 12 times faster.
促进新神经细胞的再生速度可提升至12倍。



Extracted from plants that are rich in Vitamin C and full of health benefits.
精选高维生素C含量的植物萃取物，富含多种营养益处。



Convenient to carry — can be consumed directly or mixed with water.
携带方便，可直接撕开食用，也可与水混合饮用。



How to take 如何食用

Hi C 1000mg. Max Shot

1



Tear open the sachet.
撕开包装

2



Pour directly into your mouth.
倒入口中

3



Swallow or mix with water.
吞下或与水一起饮用

Recommended Use 食用建议

1. Take with or after a meal containing a small amount of fat for better Vitamin C absorption.
建议在餐中或餐后与含少量脂肪的食物一起食用，以提升维生素C吸收效果。
2. Can be taken with cold or room-temperature drinks — avoid hot beverages.
可与冷饮或常温饮品一起食用，避免与热饮混合。
3. Children, pregnant or breastfeeding women should not consume.
儿童、孕妇及哺乳期妇女不建议食用。